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Przed nami trudny tydzień dla Giallorossich. Trzy dni po meczu z Genoą

zespół zmierzy się z Juventusem, a następnie zagra derbowe spotkanie z

Lazio. Dziś odbyła się konferencja prasowa przed meczem z zespołem

Rossoblu, w którym trener był pytany w dużej mierze o sytuację kadrową. 

Myślisz jutro o czymś innym niż 4-2-3-1, jak z Parmą, z uwagi na

zawieszenie Florenziego i Kolarova?

- Nie, zagrają Spinazzola i Santon.

Brakuje indywidualnych liczby w ataku. Jesteś tym zmartwiony w

odniesieniu do walki o Ligę Mistrzów? Prosisz o rozwiązanie tego problemu

w zimowym mercato?

- Jestem zmartwiony, będąc szczerym. Dla przykładu, w tym ważnym tygodniu w

ataku mamy jedynie Kluiverta na lewej stronie i Undera na prawej. Na pozycji

trequartisty mamy jedynie Pellegriniego. Dlatego jestem zmartwiony. Ja, Petrachi i

Fienga staramy się szukać gracza na skrzydło ataku, gdyż w tej chwili potrzebujemy

bardzo takiego gracza. Nie zawsze tworzyliśmy wiele okazji do zdobycia goli,

musimy kontynuować pracę, aby się poprawiać, ale nie jest łatwo. Będziemy

pracować nadal nad wykończeniem akcji. Nie wiem czy wiecie, ale mamy tylko

Kluiverta i Undera, gdyż Perotti doznał urazu z Parmą i nie będzie powołany na

następny mecz. Trudno by był gotowy także na spotkanie z Juventusem.

Jak się czuje Cristante? Czy jest w kondycji, aby zagrać dwa mecze blisko

siebie czy też lepiej dozować minuty?

- Lepiej jest nim zarządzać, był kontuzjowany przez bardzo długi czas. Myślę, że

ciężko będzie mu zagrać dwa spotkania z rzędu, dlatego jutro nie zagra.

Powiedziałeś, że od pierwszej minuty wróci Kluivert. Ile da jego powrót?

Cetin pozostanie do końca sezonu?

- Tak, myślę, że niczego nie zmienimy. Nie rozmawialiśmy o możliwości

wypożyczenia Cetina, pozostanie z nami do końca sezonu. Jestem zadowolony, gdyż

przed kontuzją Kluivert znajdował się w bardzo dobrej formie. Jest graczem, który

się bardzo poprawił w kwestii wszystkich fragmentów meczowych i jest bardzo

ważny dla naszej drużyny. Muszę powiedzieć, że Perotti znajdował się także w

dobrej formie gdy grał i jestem zadowolony z obydwu.

W jakiej kondycji psychicznej jest Spinazzola? Według ciebie negocjacje

między klubami były poprowadzone dobrze? Masz coś do zarzucenia

Interowi?

- Spinazzola czuje się dobre, bardzo dobrze trenował. Jutro zagra, jest gotowy i

zadowolony. Nie znam dobrze szczegółów sytuacji, ale muszę powiedzieć, że klub
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zdecydował co zdecydował i jestem pewien, że zdecydował dobrze. Mam pełne

zaufanie do ich pracy. To prawda, że chciałem mieć tu Politano. Taka jest prawda.

Jednak muszę powiedzieć, że mam pełne zaufanie do Fiengi i Petrachiego. Jeśli tak

zdecydowali, oznacza to, że był ku temu powód.

Jak czują się Pastore i Mkhitaryan? Prosiłeś o kolejną próbę pozyskania

Politano?

- Nie. W tej chwili staramy się o znalezienie innego graca, nie Politano. Pastore

zaczął pracować na boisku, bardzo się poprawia. Tak jak Mkhitaryan, który nie

będzie gotowy na najbliższe dwa mecze, ale być może będzie opcją na spotkanie z

Lazio. 

Perotti, Juan Jesus i Pastore na sprzedaż? Jeśli chodzi o środkowego

napastnika, rozglądacie się bardziej za granicą czy we Włoszech? 

- Nie. W tej chwili nie. Staramy się jedynie znaleźć skrzydłowego na pozycję Zaniolo.

Nikogo więcej.
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